

الرقم : 287 / 106 / 2025

التاريخ : 23 / 3 / 2025

الموافق : 23 / رمضان / 1446

Circular

رقم (٤٢)

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,,,

By virtue of the provisions of Articles (9/A/7) & (15/B/7) of Directives of Listing Securities on the ASE, and the Actions Policy Against Violating listed Companies, which was endorsed thereof by the ASE Board of Directors on 30/11/2023, and with reference to the General Assembly meeting of PETRA EDUCATION Company (PEDC) which was held on 22/3/2025, and given that the company did not provide the ASE with the results of the aforementioned meeting **within the specified time**.

Kindly note that the shares of the above mentioned company will be suspended from trading at the ASE today Sunday 23/3/2025, and will be resumed as of Monday 24/3/2025, after the ASE was provided with the decisions of the aforementioned meeting after the beginning of today's trading session.

Best Regards,,



مازن نجيب الوظائي/المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission.
- Securities Depository Center.
- PETRA EDUCATION Company

هاتف : +962 6 5664071 • فاكس: +962 6 5664109 • ص.ب، 212466 عمان 11121 الأردن • البريد الإلكتروني: info@ase.com.jo • الموقع الإلكتروني: www.exchange.jo

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد,,,

استناداً لأحكام المادتين (7/أ/9) و(15/ب/7) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان، وسياسة الإجراءات المتخذة بحق الشركات المدرجة المخالفة التي أقرها مجلس إدارة بورصة عمان في جلسته المنعقدة بتاريخ 30/11/2023، وبالإشارة إلى اجتماع الهيئة العامة لشركة البتراء للتعليم (PEDC) والذي عقد بتاريخ 22/3/2025، وفي ضوء عدم قيام الشركة بتزويد البورصة بنتائج الاجتماع المشار إليه أعلاه ضمن الوقت المحدد.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول في أسهم الشركة المذكورة أعلاه في البورصة لليوم الأحد الموافق 23/3/2025، وسيتم إعادةها إلى التداول صباح يوم الاثنين الموافق 24/3/2025، وذلك في ضوء تزويد البورصة بنتائج الاجتماع المذكور بعد بدء جلسة تداول اليوم.

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام،

نسخة - هيئة الأوراق المالية.
مركز إيداع الأوراق المالية.
شركة البتراء للتعليم

